
Spørsmål bygg helse og omsorg 28/02 

1. Om ein går vidare med søknad til Husbank i mars kommunestyremøte, er det då mogleg å 

snu og stoppe prosessen på eit seinare tidspunkt? 

 

2. Kva konsekvensar har bygging iht rådmann sin innstilling på driftsbudsjett ved endt bygging, 

og kva kutt vil då administrasjonen legge til grunn? 

 

3. Kva vil konsekvensar for tenestene for Dale bli gitt utbygginga vert gjort på Vaksdal?  

 

4. Kva anslår ein at riving av 1930-bygget vil koste, og kva tenkjer ein at ein vil gjere med 

aktivitetene som vert flytta frå dette bygget, kan dei flyttast til andre delar av Daletunet? 

 

5. Kva skal arealet som 1930-bygget etterlater seg eventuelt erstattast med? 

 

6. Det må vere mogleg å legge inn forutsetningar om at drift etter endt bygging må vere 

rimeligare enn i dag, utan dette har investeringa knapt livets rett. Kan dette garanterast? 

 

7. Det er ikkje planlagt auke i tal sjukeheim/omsorgsplassar, medan det er venta ein auke i 

behov dei komande åra. Korleis vil ein planleggja å levere dei tenester som det er behov for i 

ein slik situasjon? 

 

8. Det er i dag jevnt over overbelegg på institusjon, og dobbeltrom er i bruk. Korleis kan dette 

takast i betraktning ved potensiell utbygging? 

 

9. Kva kan ein anslå at ombygging 5.etg Daletunet vil koste? 

 

10. Er administrasjonen trygg på at ei utbygging av Vaksdal Sjukeheim er ei løysing som sikrar at 

Vaksdal Kommune kan levere best mogleg tenester til innbyggjarane også i framtida? 


